

LEDERGRUPPEMØDE AU KOM

REFERAT af mødet den 19. juni 2014 (2014-24)

Deltagere: Christina Breddam (CBR), Svend Aage Mogensen (SAM), Bjørg Tulinius (BTU), Signe Hvid Maribo (SHM,) Ulla Krag Jespersen (UKJ), Steffen Longfors (SLO), Elin Møller (EM).

Afbud: AB, AF

Referent: UKJ (næste gang AB)

DAGSORDEN	BESLUTNING
1. Godkendelse af dagsorden	Godkendt med bemærkning om, at gensidig orientering permanent flyttes til sidste punkt. DLA retter i fremtidige dagsordener
2. Godkendelse af referat af møde 2014-23	Godkendt. SAM fremsender endeligt referat til Dorthe.
3. Gensidig orientering	<ul style="list-style-type: none">• UKJ udarbejder deltagerliste til efterårets rådgiveruddannelse. Pris pr. medarbejder skal beregnes. DLA udregner samlet pris pr. deltager, fratrukket 200.000 fra kompetencefonden. <ul style="list-style-type: none">• SHM orienterede om to udbud – konferencesevice og oversættelser. Kontakt hhv. AF og SHM, hvis der er leverandører, der skal opfordres til at deltage.• EM oplyste, at der inden sommerferien bliver indsat en knap på forsiden af au.dk, der henviser til ingeniøruddannelserne• EM forhandler ny kontrakt med EurekaAlert. Knast i forhold til forskellige mailadresser, så brugerne af tjenesten opfordres til at skifte til @au.dk.• BTU fortalte om nyt initiativ med et 2 dages kursusforløb i mobil-video i samarbejde med DMJX. Kurset bliver tilbudt til en medarbejder fra hver front office, som skal sidemandsoplære kollegerne. Prisen er 2.600 kr. pr. deltager. Kurset bliver udbudt i september 2014.• CBR oplyste, at man på det næste FALK-møde bl.a. skal drøfte budget, journalisering, portefølje, analysepanel, kvalificeret ansættelsesstop.
4. Drøftelse af ekspertgruppens rapport	Ledergruppen drøftede ekspertgruppens rapport med hovedvægt på kommentarerne til rapporten. Der var enighed om, at tonen er meget hård og ubehagelig over for administrationen i almindelighed og kommunikation i særdeleshed. Kommentarerne er udtryk for manglende respekt for de administrative medarbejders faglighed.

	<p>Det blev aftalt, at ledergruppen i fællesskab laver et elevatorpapir (ca. 1-2 sider) med konkrete, handlingsorienterede indspil til forbedring af ledelseskommunikationen på AU. Dokumentet skal bidrage til at kvalificere rektors arbejde med den videre proces og afleveres inden udløbet af fristen for forslag den 1. juli.</p> <p>Der tages samtidig initiativ til en større analyse af de problemer, rapporten peger på i forbindelse med den eksterne kommunikation.</p> <p>DLA sætter punktet på et ledergruppemøde efter sommerferien, hvor også Anders Corell og Sys inviteres til at deltage.</p>
5. Valg af lederrepræsentanter til LSU og Arbejdsmiljøgruppen	<p>Følgende personer fra lederkredsen blev valgt:</p> <p>LSU</p> <ul style="list-style-type: none"> • Aase Bak (BSS) • Anders Frølund (ERO) <p>Arbejdsmiljøgruppen</p> <ul style="list-style-type: none"> • Signe Hvid Maribo (ARTS) • Svend Aage Mogensen (IKO)
6. Opfølgning på CBR-møde med TR	<p>Det blev aftalt at ledergruppen efter sommerferien planlægger en halv temadag om forandringsledelse.</p> <p>CBR tager kontakt til HR</p>
7. Ledergruppens ferieplanlægning sommer 2014	<p>FALK-vagten Uge 29: Christina Uge 30: Aase Uge 31: Bjørg</p> <p>Ferieplanen opdateres med vagten for sociale medier.</p> <p>Ledergruppemøder aflyses i ugerne 28-29-30 Der afholdes møder for de tilstedeværende i ugerne 27+31+32</p> <p>Uge 33: Næste ordinære ledergruppemøde</p>
8. Status APV	<p>Punktet udskydes til efter sommerferien</p> <p>DLA finder APV-handlingsplan for AU KOM og rundsender med henblik på drøftelse.</p>
9. Kommissorium for projekt kommunikationssektion på medarbejderservice	<p>Stor ros til initiativet, der handler om at gøre kommunikationssektionen på medarbejderservice mere redskabsorienteret og mindre "snakkende".</p> <p>LG gennemgik og kommenterede oplægget. Svend Aage retter til og laver plan for møder og tidsforbrug.</p> <p>Det blev foreslået, at kommunikationspraktikanterne i et vist omfang</p>

	kan hjælpe med redigeringsarbejdet.
10. Principiel diskussion vedr. styring af oversættelser i TYPO3.	<p>Udviklingsønske om at TYPO3 automatisk styrer, at engelske versioner lægges på/opdateres samtidig med den danske tekst.</p> <p>Der var enighed om, at det er en meget relevant funktion. SLO undersøger om der findes en plugin i de nye skabeloner, men oplyste i øvrigt man af hensyn til risikoen for fejl ikke laver udvikling, før opgraderingsopgaven i TYPO3 er færdig til okt/nov.</p>
11. Eventuelt	<p>Det blev foreslået, at lederkredsen får eget drev til relevante og aktuelle dokumenter.</p> <p>DLA står for oprettelsen</p>